

NOTICE 通告

瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N030

停車場高度警示燈

服務處近日接獲住戶反映有車輛駛入停車場時，入口的高度警示燈亮起時仍繼續駛入停車場。

服務處嚴正提醒各駕駛人士或住戶，如發現停車場入口的高度警示燈亮起時，請在安全情況下停車或對司機作出提示，以避免發生意外。

如有任何人士因上述情況致屋苑設施/設備造成損毀，服務處將保留追究責任的權利。

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2458 7256 與本處職員黃先生聯絡。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 3 月 13 日

To: All Residents of Peridot Court

Date: 13 March 2025

Height Warning Lights at the Car Park Entrance

Recently, the Management Service Office has received complaints from residents regarding vehicles continuing to enter the car park even when height warning light at the entrance stays on.

We would like to remind all drivers and residents should stop your vehicle safely or alert the driver when the height warning light at the car park entrance stays on.

Management Service Office reserves the right to claim any damages to the estate facilities or equipment.

Should you have any query, please contact our staff Raymond Wong at 2458 7256 during office hour.

Peridot Court
Management Services Office



此通告有張貼至 2025 年 3 月 20 日
This notice will be posted until 20 March 2025

